

《单词百科:OSV是什么意思?OSV怎么发音?OSV的解释和用法》

英语单词OSV是什么意思?OSV怎么读?OSV怎么发音?简答网为您整理了OSV的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



OSV的意思

1、abbr.orbital space vehicle 轨道航天器;Ocean Station Vessel 海洋站容器;orbital support vehicle 轨道支援飞行器;operating system vender 操作系统开发[供应]商;

OSV的双语例句

1、Iterative Regularization Denoising Method Based on OSV Model for Medical Image Denoising

基于OSV模型的迭代规则化医学图像去噪方法

2、Syntactic and Semantic Constraints of OSV Sentence Patterns Generated by the Movement

移位形成的OSV句式的句法和语义的制约因素

3、The difficulty with OSV order could be attributed to the absence of intonation cues in the experimental material.

实验材料中没有语调和停顿提示，可能增加了OSV结构的理解难度。

4、Chinese non-marked OSV order is similar to SOV order and it mainly depends on meaning to confirm the relation between S and O.

汉语无标记OSV句序，与SOV的句序特点极为相似，靠语义这种隐性标记确定S与O的关系，它的V使S与O之间形成一种单向的施受关系。

5、A novel variational denoising model is obtained by replacing the H^{-1} -norm by norms of wavelet coefficients in the OSV model.

用小波系数范数代替OSV模型中的 H^{-1} 范数，得到了一个新的全变差去噪模型。

6、Owing to the difficulties and risks in the design and construction of Oil Supply Vessels (OSV), the development of such work is much slower in our country comparing with that in the advanced countries.

由于石油平台支援船（OSV）的设计和建造难度和风险较大，相比于先进国家，其在我国的发展相对较慢。

7、This dissertation is intended to examine what kind of OSV operations involve high risk, what kind of accidents have the highest probability and what the causal factors are, why the causal factors exist and what countermeasures should be adopted in China's offshore practices.

本文试图查明和分析哪些OSV作业为高风险作业，那些事故最可能发生，导致的原因是什么，为何存在这些原因以及应该采取哪些对策来应对。

以上是简答网为您整理的OSV怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于OSV的用法、OSV

的释义、OSV的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/OSV>